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We  starten het jaar goed met de mededeling van Dierenlot dat de DTA die we tijdelijk rijden 
mogen behouden. Deze is weer officieel uitgereikt. 
 
Natuurlijk kan Animal-event niet op onze agenda ontbreken en ook dit jaar zijn we weer 
grootschalig aanwezig. Ook het aantal vrijwilligers is goed bijeen te krijgen en we hebben 
dan ook voor iedere dag een topbezetting van 6 mensen. Onze dank aan de vrijwilligers. 
 
We besluiten ook stevig voor ons standpunt te staan dat we kijken naar de fret of ze alleen 
of met een maatje gehouden moet worden. We bekijken het per fret hoe ze op elkaar 
reageren. 
 
In dit jaar hebben we de besloten facebookgroep “Frettig Gestoord vrienden” opgericht.  
Dit om wat dichter bij de leden en andere frettenmensen omen te staan. 
 
De POF fretten worden zo goed ondersteund dat we een extra mogelijkheid hebben 
gecreëerd om algemeen POF baasje te worden. Een aantal mensen wilden namelijk graag na 
het overlijden van hun POF fret ons blijven steunen. 
 
We hebben een periode het vergaderschema wat verlaagd, maar dat beviel toch niet goed. 
Daarom gaan we weer iedere 6 weken vergaderen en natuurlijk hebben we veelvuldig  
on-line contact met elkaar. 
 
We hebben afscheid moeten nemen van bestuurslid Stephenie Baas. Ze gaat weer terug 
naar haar vaderland Australië. Ze blijft wel voor ons Mokje schrijven. 
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